
 

 Referat frå SMU/SU 

15.10.20 

Til stades: Kari Hilde Hellestø, Svanhild Gjedrem, Tore Malmei, Rune Halvorsen, Siv Reidun 

Vaule, Svanhild Sundvor, Else Marie Apeland, Regine Kjølberg og Aleksander Gjedrem 

01 Konstituering 
leiar, nestleiar og sekretær for utvalet 

- Kari Hilde Hellestø - Leiar 

- Svanhild Gjedrem - sekretær 

- Rune Halvorsen - nestleiar 

02 Godkjenning av årshjul 
- Medlemmane les gjennom rettleiar til neste møte og tek eventuelle spm. då 
- årshjulet godkjent 

03 Informasjon frå rektor: 
● oppgåver, rettar, sjekklister og saker utvalet kan arbeide med og uttale seg om 

● Informasjon om ønska tiltak som ein har fått midler til i 2020 
○ Varslinganlegg er montert på ungdomsskulebygget, midler strekk ikkje til alt 

på barneskulebygget. Det er søkt om ekstra midler for å ferdigstilla også 
dette bygget. Anlegget er sett opp med tanke på truande situasjoner, og 
handlingsplanen er no oppdatert i samarbeid med politiet. 

○ Kameraovervaking er montert ihht reglar om personvern.  
○ Uteområdet på ungdomstrinnet er under gradvis renovering 
○ Nye møblar er kjøpt inn til gymsal 
○ Nye læreverk er under utprøving mtp. nye læreplanar 

● Miljøfyrtårnsertifisering 
○ Skulen er første eining ut i kommunen. Sertifiseringa vil gje oss eit positivt 

miljøfokus. Meir informasjon skal ut til elevar og føresette i samband med at 
skulen skal setta seg nye mål år for år. 

● Mobilhotell 
○ Desse er under produksjon. Når dei er klar til å hengast opp vil FAU leiar og 

rektor saman sende skriv ut til føresette på ungdomstrinnet om desse og 
korleis dei skal brukast. 

04 Elev- og foreldreundersøkinga hausten 2020 
● Kva spørsmål meiner SU/SMU bør inkluderast? 

○ Rektor tek ein gjennomgang med elevrådsleiarar og FAU om hhv. 
elevundersøking og foreldreundersøking. 

● Informasjon om korleis resultata av undersøkinga vert brukt på skulen 
○ Ein vil gå gjennom resultata og på FAU/SU/SMU 

05 Kva meiner representantane kan gi eit betre skolemiljø på skulen? 

● innspel frå elevrådet 

○ Fornøyd med tiltak, spesielt uteområdet 

○ ønsker å selge brukte ballkjoler igjen i år 

● innspel frå foreldrerådet 



○ Bra med månedsbrev og kommunikasjon gjennom Visma Flyt skule 

● innspel frå kommune 

○ Ønsker referat for å kunne ta opp saker frå skulen i levekår. Godt å vera 

informerte, lettare å involvera seg då. 

● innspel frå tilsette 

○ Visma er et steg opp  

○ Godt at soneinndeling vart løyst opp på ungdomstrinnet, barnetrinnet saknar 

å få friare friminutt 

 SU/SMU utan elevrepresentantar 

01 Informasjon frå rektor: 
● Informasjon om skulemiljøsaker 

 
 
 
 
 
 
 
 


